
Van: Steenhoven van der G.  

Verzonden: vrijdag 14 februari 2020 11:29 

Aan: Commissie DEF  

 

Onderwerp: Verzoek brief natuurvergunning Leeuwarden 

Geachte griffier, 

Isabelle Diks zou graag via een e-mailprocedure aan de commissie voorstellen een brief te vragen van 

de staatssecretaris van defensie over het bericht dat defensie nog steeds geen natuurvergunning zou 

hebben aangevraagd voor militair luchtverkeer rond de Vliegbasis Leeuwarden 

(https://www.liwwadders.nl/vliegbasis-leeuwarden-heeft-niet-de-juiste-vergunningen-maar-breidt-

wel-uit/)  

Zij zou graag van de staatssecretaris willen weten of dit bericht klopt, en zo ja op welke termijn 

defensie van plan is de aanvraag voor een natuurvergunning in te gaan dienen. 

Vriendelijke groet, 
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